
                                                  

Referat skolebestyrelsesmøde – tirsdag den. 06. februar 2024  
Afbud: Morten A, Niels, elevrådet, Lea B og Leon 
Ordstyrer og kage i dag: Morten O. 

 
 
kl. 19.05: Nyt fra elevrådet  
 Elevrådet deltog ikke da der ikke havde været afholdt elevrådsmøde inden skolebestyrelsesmødet 
 
 

 

kl. 19.15 Godkendelse af referat fra mødet i januar 2024 
 Referatet blev godkendt 
 

kl. 19.20 Opfølgning på processen med den nye ungedidaktik (RO) 

Rie og Dan orienterede om hvor langt Ungemiljøet er i at udvælge et radikalt didaktisk og et radikalt strukturelt 
greb. 
Morten O. opfordrer til at Skt. Klemensskolen henvender sig til skolerne i Nord 

 

kl. 19.40 Lektiecafé sfo (NNH) 

Forespørgslen om en lektiecafé i SFO kom frem på et forældremøde, da nogle forældre oplever deres børn har 
mange lektier for i perioder.  
Skolebestyrelsen ønsker at sætte fokus på omfanget af lektier frem for, at der skal laves lektier i SFO tiden. Der 
efterspørges en fælles indstilling til lektier på skolen. Ikke alle forældre har ressourcer til at hjælpe deres børn.  
Det er vigtigt, at lektierne meldes ud på samme platform (skemabrikken, google drev, Meddelelsesbogen 

 

 
kl. 19.55 Lidt af hvert (Alle) 
 Rema 1000 (Morten O.)  - Der er ikke noget nyt omkring udsalg ved Rema1000 

Skolepatrulje - Der har været afholdt møde med kommunen forhold til den kommende udbygning, i Skt. Klemens 
omhandlende trafikale forhold ved Det gyldne kvarter og skolen. Hvor der blev lagt op til at skolen kunne få en 
skolepatrulje. Færdselskontaktlærer, Kirsten, fortæller, at sikkerheden ved Dahlvej er for usikker til at der må stå 
skolepatrulje på det sted.  
 

       

kl. 20.30 Kort nyt:  
Personalenyt:  
Karoline og Henrik er blevet fastansat.  

 Kathrine fortsætter som barselsvikar frem til sommerferien i 5.b 

  
  

 

kl. 20.50. Evt. 
 Ønske om at der afsættes tid til kaffe og kage på dagsordenen til skolebestyrelsesmøder fremadrettet 

Der er forældre, der har henvendt sig omkring omfanget af film og UltraNyt i skolen ved vikarer og i 
spisesituationer.  
 
Skolebestyrelsen opfordrer til, at der bliver afholdt fyraftensmøder i de klasser, hvor der er nyansatte 
medarbejdere.  

    
   
 

Punkter der er i proces: 
 
 
I Opfølgning: 
Lektiecafe i sfo 
Årshjul over fester, prøver mm 
Toiletterne er ikke særlige indbydende 
Fælles aftale vedr. lektier i henholdsvis Unge- og børnemiljøet. 
Udvikling i parkeringsproblematikken 
 
Punkter til kommende møder:  



Status på brug af bevægelse i undervisningen på Skt. Klemensskolen, 
Elevfravær og fri udenfor ferier 
Revision af hjemmeside 
Film i skolen (ved vikarer og i spisesituationer) 
 

 
 

 

 

Venligst Morten O og Morten Aa 


